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Geachte dames en heren, 

 

Morgen debatteert u weer met het kabinet over de ontwikkelingen rondom het coronavirus. 

 

Dat het kabinet snel na de aankondiging van de nieuwe maatregelen duidelijkheid heeft gegeven over 

de hoogte van compensatie en de randvoorwaarden waaronder, is een goede start, vindt de VNG. 

Toch hadden we, gezien de onrust die dit steeds veroorzaakt bij ondernemers, liever gezien dat dit 

gelijktijdig was gebeurd met het bekendmaken van de maatregelen. Na de persconferentie van vrijdag 

jl. is het steunpakket uitgebreid. Dat laatste is voor de VNG reden bij het huidige pakket maatregelen 

de volgende opmerkingen te maken: 

 

1. Snelheid in uitvoering van de steun en duidelijkheid over de compensatie is niet alleen van 

belang voor de weerbaarheid van de ondernemers, maar ook voor draagvlak en vertrouwen in 

de gezamenlijke aanpak. 

2. We blijven bezorgd of de maatregelen snel genoeg kunnen worden uitgevoerd -- de RVO liep 

eerder vast in afhandeling van de TVL – en of deze steun op tijd komt als we in ogenschouw 

nemen dat veel ondernemers na bijna twee jaar corona geen reserves meer hebben. 

3. Wij missen in het steunpakket de ondersteuning aan zelfstandig ondernemers (zzp’ers). Met 

het stopzetten van de Tozo en TONK is er geen vangnet meer voor deze groep. Gemeenten 

hebben samen met de departementen getracht zoveel mogelijk te voorkomen dat zij in de Bbz 

terechtkomen. Voorkomen moet worden dat deze groep in de huidige lockdown alsnog tussen 

wal en schip terechtkomt. Het gaat met name om zzp’ers die diensten leveren aan de nu extra 

getroffen sectoren, zoals horeca, evenementen, sport en cultuur. 

4. We maken ons zorgen over de veerkracht van ondernemers in onze gemeenten: hoe is het 

met hun psychisch welbevinden en hoe gaan zij om met een gebrek aan perspectief? 

Perspectief voor de midden en lange termijn is noodzakelijk. Het is belangrijk dat Rijk, 

gemeenten samen met de getroffen sectoren optrekken om een herstelplan op te stellen en 

het gesprek over de toekomst van deze sectoren te starten. Ondernemers uit de getroffen 

sectoren zijn actief in de kernen van onze gemeenten en zijn essentieel voor leefbaarheid en 

aantrekkelijkheid. Wij vragen hier zo nadrukkelijk aandacht voor omdat, vanwege het positieve 

macro-economische beeld, de negatieve gevolgen voor de lokale economie gemakkelijk uit 

het zicht raken. 

 

 

 

 

 


